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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.08.29. 

0.100C (Kari Tanács terem) x Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Pikó Balázs, Nyári Ábris, Ercsi Dániel, Tölgyesi 

Boldizsár, Kiss Eszter, Kosz Julianna, Zimonyi Dóra, Záhonyi Anna, Juhász Luca, Sőregi Csenge, Kisgyura 

Száva, Beri Dominika, Bartal Ákos, Sebestyén Adrienn, Horváth Georgina, Schőn Dorina 

 

Kardos Gábor 18:04 -kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Napirend 

módosító javaslata van Ercsi Dánielnek, ami a HÖK-ös kurzus második napirendi pontba való lépését 

jelentené. A napirend módosító javaslat egyhangúan elfogadásra került. 

1. napirendi pont -Elnöki beszámoló 

Kardos Gábor (Elnök): A nyár főleg a GET és a gólyatábor szervezésével telt (utóbbi az EHÖK-el karöltve), 

köszönet mindenkinek, aki a GET-en részt vett. Júniusban részt vett az utolsó szenátusi ülésen, valamint 

EHÖK elnökségi- és küldöttgyűléseken, ahol a választásokról és a költségvetésről volt szó. Voltak 

megbeszélések Domboróczki Balázzsal a jövőbeli tervekről. Volt egy EHÖK vezetőképző júliusban 

Szombathelyen. A GTK-val is volt közös megbeszélés rendezvényekkel kapcsolatban. A SzHÉK-ekkel 

közösen megszervezésre került a Gólyafészek rakó, ami hatalmas siker volt. A Gólyahét is szervezés alatt áll. 

A napokban volt egy HÖOK választmány, ahol egy állásfoglalás készült a napokban történt, hatalmas média 

figyelmet kapó  gólyatáboros botrányokról. A TáTK HÖK tartani fog egy bemutatkozást a gólyatáborban. A 

gólyákat szeretné mindenképpen bevonni a küldöttgyűlés folyamatába, de ennek a mikéntje még képlékeny. 

A beszámoló elfogadásra került. 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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1.a napirendi pont – Tisztségviselői beszámolók 

Zántó Réka (Elnökhelyettes): Nyár elején részt vett EHÖK elnökségiken és küldöttgyűléseken. Részt vett a 

szociális támogatások bírálási képzésén. Szintén részt vett a Szombathelyi vezetőképzőn. Szeptemberben le 

szeretne ülni akár bizottságonként, akár egyesével a HÖK tagjaival beszélgetni, visszajelzést kérni az eddigi 

működésről.  A beszámoló elfogadásra került. 

Ercsi Dániel (Tanulmányi bizottság):  Elkészült az első hivatalos gólyakiokos és annak egy rövidített 

változata is, ami most már mindenhol elérhető. Ezen kívül ad hoc bizottságokban vett részt, például az 

Empirikus Tanulmányok Intézetének és a Társadalomkutatások Módszertana Tanszéknél, hogy 

tanársegédeket és agyunktusokat vegyen fel a kar. A hallgatói önkéntes segítségben is részt vett a 

diplomaosztón.  Az ELTE EKÖP-ben volt bíráló. Online tanulmányi előadások zajlanak a napokban a 

hallgatók részére, amik leginkább arról szólnak, hogy a Neptunt hogyan kell  használni, mivel készüljenek a 

gólyák a beiratkozásra, stb. Részt vett az EHÖK vezetőképzőjén valamint egy küldöttgyűlésén. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): Szintén részt vett az EHÖK vezetőképzőn júliusban. Sikeresen elkészült a 

Szoctám kisokos. Ercsi Dániellel terveztek új ösztöndíjakat behozni, de még nem érkezett válasz a 

Tanulmányi Hivatal. Egy hét múlva indul a szoctám bírálási időszak, amit 12 bírálóval kezdenek. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi Bizottság): A bizottság egyik tagi pozíciója megüresedett, de az utód keresés 

folyamatban van. A szoctám bírálásban szintén részt vesz. A gólyatábor logisztikai szervezési részét átvette 

Neumann Bálinttól. A jövőben esedékes lenne egy iroda takarítás. A beszámoló elfogadásra került. 

Pikó Balázs (Gazdasági alelnök): Részt vett EHÖK küldöttgyűléseken és választásokon, valamint a 

vezetőképzőn. A nyár folyamán az irodai iratrendezés volt a fő projekt, ami sikeresen megtörtént. Ősszel 

tervezi a raktár leltárazását és rendbeszedését. A pulóverek készítése folyamatban van. Felkészül a következő 

ELTE leltárra. A beszámoló elfogadásra került. 

Kosz Julianna (Külügyi Bizottság): A nyáron külföldi hallgatóknak szerveztek orientációs napokat az 

International Office közreműködésével és az International Student Advisory Group-pal, ami szeptember 6-án 

fog megvalósulni. A Rendezvényszervező Bizottsággal szervezik a gólya hetet és, hogy hogyan tudnak 

külföldi hallgatóknak programokat beleszervezni. A Buddy System jelenleg kilenc mentorral működik, 30+ 

mentorálttal és még tart a jelentkezés. Létrejöttek a külföldi hallgatói WhatsApp csoportok. Tegnap volt egy 
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bizottsági ülés, ahol az Orientation Day-t és a gólya hetet fixálták le, valamint a tervezett Representative 

System-et beszélték át, amit már a félévben szeretnének elindítani, de ehhez valószínűleg szükség lesz arra, 

hogy a küldöttgyűlés megszavazza. A tizenhatodikai héten terveznek a Lágymányosi karokkal együttműködve 

egy társasjáték estet a külföldi hallgatóknak.  A beszámoló elfogadásra került. 

Zimonyi Dóra (Rendezvényszervező Bizottság elnök): A nyár a gólyatábor és a GET szervezésével telt. Az 

aktuális fő projekt a gólyahét jelenleg. Lesz egy közös tárgyfelvétel szeptember ötödikén déltől, erre kellene 

annyi ember, aki tud jönni segíteni. A beszámoló elfogadásra került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs Bizottság): A PontOtt Party-t követően létrejöttek a szakos Facebook csoportok, 

ezzel egy időben kimentek a felvételi gratulációs posztok. A HÖK oldalán frissítve lettek a tisztségviselők 

nevei, pozíciói és képei. A Fészekrakó grafikái elkészítésében segített a SzHÉK-eknek. A gólyatábor 

promótálásában is segédkezik. A szemeszternyitó buli promóciós anyagát a GTK csinálja, TáTK pedig tovább 

osztja a saját felületére. A gólyahét kapcsán a grafikák készülőben vannak. A beszámoló elfogadásra került. 

Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK): Részt vett egy bizottsági ülésen a Rendezvényszervező Bizottsággal, 

ahol a gólyahétről volt szó, valamint volt egy Szociológia SzHÉK ülés is. A szoctám bírálásban szintén részt 

vesz. 

Horváth Georgina (Nemzetközi Tanulmányok SzHÉK): Részt vett a PontOtt Party-n, ahol már találkozott 

gólyákkal és belépett a gólya csoportokba, ahol már érkeztek is kérdések. Részt vett a fészekrakó 

szervezésében. Az NT SzHÉK szervezi a szerda esti gólyaheti programot.  

 

2.  napirendi pont — HÖK-ös Kurzus 

Kardos Gábor: Nyár elején indult ennek a szervezése, most tart ott a folyamat, hogy beszélni kell róla, 

mert úgy néz ki, hogy tervek szerint a következő két hétben el is indul ez az óra.  

Ercsi Dániel: Az ötlet az elnökség öt tagja között fogalmazódott meg, amikor az indulásukhoz írták a 

pályázatukat. Elsődlegesen utánpótlás toborzási szempontból, hogy a HÖK-öt és a SzHÉK-eket is 

jobban megismerhessék a hallgatók. Más karokon és egyetemeken ez egy működő dolog, ezért 

próbálja meg most a TáTK is. A kari vezetés úgy tudja támogatni, ha valami aktuális szakmai tudásra 

is szert tesznek a hallgatók, ezért kerül bele a HKR ismertetése. Szabó Laura vállalta, hogy lesz ennek 

a hospitáló oktatója. A kurzus típusa hibrid előadás lenne, tehát egy része jelenléti a másik pedig online 

és a létszám 150 főben lenne limitálva. A megjelenése a hallgatóknak, hogy mennyire számítana még 

egyelőre nem tisztázott. Valószínűleg egy tömbösített óra lenne, öt fokozatú értékelés rendszerrel. A 
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kreditértéke 2 vagy, ha katalógusos lenne akkor lehetne 3 is. A félév végén lenne számonkérés, egy 

gyakorlati feladatból (egy ELTE-s esemény megszervezése 10 fős csoportokban) és egy online 

feleletválasztós tesztből állna.  

Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy ezt ebben a formában továbbítani lehet a vezetőség felé.  

 

3. napirendi pont — Egyebek: 

Kardos Gábor megköszöni mindenkinek a nyári munkáját. 

 

 Kardos Gábor 19:42-kor lezárja az ülést. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


